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REPUBLIKA HRVATSKA  

VARAŽDINSKA ŽUPANIJA 

OPĆINA VIDOVEC 

Općinsko vijeće Općine Vidovec  

 

KLASA:  024-01/24-02/06 

URBROJ: 2186-10-01/1-24-02 

Vidovec, 30.10.2024.  

 

SKRAĆENI ZAPISNIK 

sa 31. sjednice Općinskog vijeća Općine Vidovec, održane dana 

30.  listopada 2024. godine (srijeda) 

 

Sjednica Općinskog vijeća Općine Vidovec održala se u etno kući KITEC Domitrovec, Glavna 

ulica 32. 

 

Sjednica je započela u 16:00 sati.  

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća Općine Vidovec pozdravio je sve članove 

Općinskog vijeća Općine Vidovec i djelatnice Jedinstvenog upravnog odjela Općine Vidovec. 

 

UTVRĐIVANJE KVORUMA ČLANOVA OPĆINSKOG VIJEĆA : 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća utvrdio je da je sjednici prisutno 11  članova 

od 13 izabranih članova Općinskog vijeća Općine Vidovec, da osim načelnika koji nije prisutan 

nisu prisutni ni članovi Općinskog vijeća Nikola Pozder i Mihael Blažeković koji su se ispričali 

zbog nemogućnosti dolaska, a zatim konstatirao da kvorum postoji i da se može nastaviti sa 

daljnjim tijekom sjednice Općinskog vijeća Općine Vidovec te da će sve donijete odluke biti 

pravovaljane.   

  

PRISUTNI ČLANOVI OPĆINSKOG VIJEĆA :  

Krunoslav Bistrović, Ljubica Hosni, Ivančica Košić Čačić, Melita Vrkić Hajsok, Neven Hajsok, 

Ivan Benček, Ines Pavleković, Maja Pintarić, Danijel Mašić, Matija Mihalina, David Šantek    

 

SJEDNICI NISU PRISUSTVOVALI ČLANOVI OPĆINSKOG VIJEĆA:  Nikola Pozder, 

Mihael Blažeković – ispričali se i općinski načelnik Bruno Hranić. 

 

PREDSJEDNIK :  Krunoslav Bistrović 

 

OSTALI PRISUTNI :    

Petra Rogina pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela Općine Vidovec, Andreja Peharda 

referent.adm.tajnica, Nikolina Stipan viši referent za komunalno gospodarstvo i Diana Papec 

viši stručni suradnik za opće poslove i EU fondove (vježbenik). 
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USVAJANJE SKRAĆENOG ZAPISNIKA I OBJEDINJENE ZAKLJUČKE I ODLUKE 

SA 30. SJEDNICE OPĆINSKOG VIJEĆA OPĆINE VIDOVEC ODRŽANE DANA 

03.10.2024. GODINE    

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća:  

„Prije nego krenemo na dnevni red, dobili ste svi skraćeni zapisnik sa 30. sjednice Općinskog 

vijeća Općine Vidovec kao i objedinjene zaključke i odluke. Da li ima primjedbi ? Nema. Tko 

je za takav skraćeni zapisnik sa 30. sjednice Općinskog vijeća Općine Vidovec i objedinjene 

zaključke i odluke?   

 

Tko je za :  11  članova Vijeća  

Tko je protiv :   0 

Ima li suzdržanih :   0 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća konstatirao je da je skraćeni zapisnik   

sa 30. sjednice Općinskog vijeća Općine Vidovec sa objedinjenim zaključcima i odlukama 

usvojeni jednoglasno, sa 11 glasova od 11 prisutnih članova Općinskog vijeća. 

 

UTVRĐIVANJE DNEVNOG REDA ZA 31. SJEDNICU OPĆINSKOG VIJEĆA 

OPĆINE VIDOVEC  

 Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća: 

„Prijedlog dnevnog reda ste svi dobili pa ću ga ja pročitati, s time da predlažem dopunu dnevnog 

reda pa bi točka 4. bila Prijedlog o imenovanju Odbora za pregovore o kolektivnom ugovoru 

za DV Škrinjica, a točka 5. bi bila Razno. Da li ima još prijedloga ili dopune na predloženi 

dnevni red? Nema. Tko je za takav prijedlog dnevnog reda uz dopunu“. 

 

Tko je za : 11 članova Vijeća 

Tko je protiv  : 0 

Ima li suzdržanih : 0 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća konstatirao je da je predloženi dnevni 

red za 31. sjednicu Općinskog vijeća Općine Vidovec jednoglasno usvojeni, sa 11 glasova 

od 11 prisutnih članova Vijeća.  

DNEVNI RED: 

1. Polugodišnji izvještaj o radu općinskog načelnika za razdoblje od 01.01. do 

30.06.2024. godine, 

2. Prijedlog Odluke o isplati prigodnog dara ( božićnice ) umirovljenicima i korisnicima 

nacionalne naknade za starije osobe s područja općine Vidovec u 2024. godini, 

3. Financijsko izvješće o Zeljarijadi 2024. 

a) Financijsko izvješće Općine Vidovec, 

b) Financijsko izvješće KUD-a Vidovec, 

4. Prijedlog o imenovanju Odbora za pregovore o kolektivnom ugovoru za DV Škrinjica, 

5. Razno.  
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Točka 1. 

Polugodišnji izvještaj o radu općinskog načelnika  

za razdoblje od 01.01. do 30.06.2024. godine 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća: 

„Prelazimo na prvu točku dnevnog reda, a to je Polugodišnji izvještaj o radu općinskog 

načelnika za razdoblje od 01.01. do 30.06.2024. godine. Načelnik trenutno nije prisutan jer   

zbog obaveza u Zagrebu nije još stigao, ali ste Izvještaj o radu općinskog načelnika zaprimili u 

pismenom obliku. Da li ima pitanja, nejasnoća? Nema, dajem Polugodišnji izvještaj o radu 

općinskog načelnika za razdoblje od 01.01. do 30.06.2024. godine, na glasanje“.  

 

Tko je za :  11 članova Vijeća 

Tko je protiv : 0 

Ima li suzdržanih : 0  

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća konstatirao je da je Polugodišnji 

izvještaj o radu općinskog načelnika za razdoblje od 01.01. do 30.06.2024. godine usvojeni 

jednoglasno, sa  11 glasova od 11  prisutnih članova Općinskog vijeća.  

 

Točka 2. 

Prijedlog Odluke o isplati prigodnog dara ( božićnice ) 

 umirovljenicima i korisnicima nacionalne naknade za starije osobe  

s područja općine Vidovec u 2024. godini 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća: 

„Prelazimo na drugu točku dnevnog reda, prijedlog Odluke o isplati prigodnog dara (božićnice) 

umirovljenicima i korisnicima nacionalne naknade za starije osobe s područja općine Vidovec 

u 2024. godini.  

Prije nego krenemo na razmatranje prijedloga Odluke koju ste dobili, samo da pojasnim, netom 

prije sjednice od gospodina Ivana Benčeka dobili smo prijedlog o povećanju cenzusa za isplatu 

božićnice umirovljenicima. Međutim, ta sredstva nisu planirana u proračunu i smatram da 

trenutno nije moguće prihvatiti prijedlog o povećanju cenzusa, pa predlažem da se prijedlog o 

povećanju cenzusa umirovljenicima razmotri i izglasa kada će biti uskrsnica, ako ste naravno 

svi za. Jeste, hvala lijepa. Znači stavlja se to u predmet, pa ćemo to razmotriti prigodom 

uskrsnica, može već na sljedećoj sjednici, ali prije same podjele uskrsnica sljedeće godine ćemo 

sigurno staviti na Općinsko vijeće da o tome prodiskutiramo i donesemo zajedničku odluku 

koja će onda biti u skladu sa osiguranim sredstvima u proračunu“.  

 

U raspravi sudjelovali su članovi Općinskog vijeća : Ljubica Hosni, zatim Melita Vrkić Hajsok 

i  predsjednik Općinskog vijeća  Krunoslav Bistrović.  

 

Član Općinskog vijeća Ivan Benček obrazložio je prijedlog o povećanju cenzusa za božićnice. 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća: 

„Neka to uđe u zapisnik, ako se slažete, da se prijedlog o povećanju koji je podnio gospodin 

Benček razmotri na sljedećoj sjednici i donesemo uz proračun koji ćemo raditi na temelju tih 

podataka za sljedeću godinu i biti će potkrijepljeno sa svim financijskim izvješćima i 

proračunom i onda možemo to izglasati.  Da li smo svi za to. Gospodine Benček?“ 
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Tko je za :  11 članova Vijeća 

Tko je protiv : 0 

Ima li suzdržanih : 0  

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća: 

„Konstatiram jednoglasno. S obzirom da smo se svi složili, prelazimo na razmatranje prijedloga 

Odluke o isplati prigodnog dara (božićnice) umirovljenicima i korisnicima nacionalne naknade 

za starije osobe s područja općine Vidovec u 2024. godini u obliku kakav ste zaprimili u 

materijalima. Da li tu ima kakvih pitanja?“ 

 

Za riječ javio se član Općinskog vijeća Danijel Mašić.   

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća: 

„Hvala gospodine Mašiću. Da li ima još netko. Nema. Dajem na glasanje prijedlog Odluke o 

isplati prigodnog dara (božićnice) umirovljenicima i korisnicima nacionalne naknade za starije 

osobe s područja općine Vidovec u 2024. godini. “. 

 

Tko je za :  11 članova Vijeća 

Tko je protiv : 0 

Ima li suzdržanih : 0  

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća konstatirao je da je prijedlog Odluke 

o isplati prigodnog dara (božićnice) umirovljenicima i korisnicima nacionalne naknade za 

starije osobe s područja općine Vidovec u 2024. godini, usvojeni jednoglasno, sa 11 glasova 

od 11 prisutnih članova Općinskog vijeća.  

 

Točka 3. 

Financijsko izvješće o Zeljarijadi 2024. 

a) Financijsko izvješće Općine Vidovec, 

b) Financijsko izvješće KUD-a Vidovec, 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća: 

„Prelazimo na treću točku dnevnog reda, a to je financijsko izvješće o Zeljarijadi pod a) 

Financijsko izvješće Općine Vidovec i b) Financijsko izvješće KUD-a Vidovec pa bi ja 

objedinio te dvije točke kod glasanja, ako se slažete“.      

Idemo najprije pod a) Financijsko izvješće Općine Vidovec, svi ste dobili u materijalima, pa 

ako ima pitanja možemo obrazložiti. Imamo samo jedan ispravak maknuli smo DiaEuro 

(nogometni savez dijabetičara) iz izvješća Zeljarijade jer to ide na reprezentaciju, jer smo se 

obavezali da ćemo djecu počastiti u sklopu odigrane utakmice, sve ostalo je prikazano i 

definirano. Računi su u Općini i ako nekoga interesira može dobiti uvid.“ 

Pitanje vezano uz Green Chill Garden postavio je član Općinskog vijeća Danijel Mašić. 

Odgovor je podnijela Diana Papec viši stručni suradnik za opće poslove i EU fondove 

(vježbenik). 

 

Pitanje vezano uz prihode od donacija u robi za zelje postavio je također član Općinskog vijeća 

Danijel Mašić. Kratko pojašnjenje podnio je predsjednik Općinskog vijeća Krunoslav 

Bistrović. 



5 
Skraćeni zapisnik sa 31. sjednice Općinskog vijeća Općine Vidovec, 30.10.2024. 
 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća: 

„Ima još kakvih pitanja pod a) Nema, idemo na b) Financijsko izvješće KUD-a Vidovec, Ines 

izvoli“.  

Članica Općinskog vijeća i predsjednica KUD-a Vidovec Ines Pavleković podnijela je usmeno 

Financijsko izvješće KUD-a koje se odnosi na novčane donacije i potrošni materijal te redovni 

rad udruge.  

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća: 

„Hvala Ines, ja bi te samo zamolio da nam svima pošalješ izvješće u pismenom obliku na e-

mailove da imamo arhivirao u predmetu, a što se tiče donacije za zelje bilo bi dobro kontaktirati 

obitelj Cafuk da imamo i za tu robnu donaciju evidentiranu financijsku vrijednost i u slučaju da 

netko pita da imamo i to potkrijepljeno, barem otpremnicom“.   

U daljnjoj raspravi sudjelovali su općinski načelnik Bruno Hranić ( telefonskim putem), članice 

Općinskog vijeća Ines Pavleković i Ljubica Hosni, član Općinskog vijeća Danijel Mašić, 

predsjednik Općinskog vijeća Krunoslav Bistrović te članica Općinskog vijeća Melita Vrkić 

Hajsok.  

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća: 

„Uzet ćemo u obzir razmišljanja i zahtjeve članice Općinskog vijeća Melite i Ljubice. Ima još 

netko. Jesmo za to da idemo izdefinirati za sljedeću sjednicu rekapitulaciju kompletnih troškova 

onoga što se doniralo i koliko se to može financijski prikazati, kolika je vrijednost zelja i tih 

ostalih dobivenih namirnica da vidimo kompletnu cifru“.   

U raspravu ponovno su se uključile članice Općinskog vijeća Ines Pavleković i Ljubica Hosni.  

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća: 

„Možemo onda donijeti neki zaključak da se za sljedeću sjednicu pripremi, svaki svoje 

sponzore, donacije odvojiti od financijskog dijela, da budu i oni zabilježeni i da znamo barem 

mi Vijećnici ako netko pita, a Ines će nam proslijediti na e-mail u pisanom obliku Izvješće 

KUD-a. Ima još kakvih pitanja? Nema.  

 

Tko je za a) Financijsko izvješće Općine Vidovec i b) Financijsko izvješće KUD-a Vidovec uz 

dopunu da se dostavi novo izvješće sa navedenim svim sponzorima koji su sudjelovali. Tko je 

za takvo Financijsko izvješće Zeljarijade 2024. godine?“ 

 

Tko je za :  11 članova Vijeća 

Tko je protiv : 0 

Ima li suzdržanih : 0  

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća konstatirao je da je Financijsko 

izvješće o Zeljarijadi 2024. godine, usvojeno jednoglasno sa 11 glasova od 11 prisutnih 

članova Općinskog vijeća, uz dopunu. 
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Točka 4. 

Imenovanje Odbora za pregovore o kolektivnom ugovoru DV Škrinjica 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća: 

„Da ukratko pojasnim, moramo osnovati Odbor, s obzirom da su odgajateljice u Vrtiću bile 

nezadovoljne i obratile su se Sindikatu za svoja prava o plaći i drugih materijalnih prava pa smo 

i na tu temu imali danas sastanak sa predstavnicima Sindikata tj krenuo je proces mirenja 

između nas kao vlasnika vrtića i zaposlenih u Vrtiću na tragu dobrog dogovora. Članica Vijeća 

Ljubica Hosni bila je prisutna tom mirenju pa molim Vas za kratko izvješće“.  

 

Članica Općinskog vijeća Ljubica Hosni: 

 „Postupak mirenja je postupak gdje se na miran način između dvije ugovorne strane želi što 

prije i što bezbolnije riješiti neki problem koji je nastao. Prema Sindikatu koji djeluje u Vrtiću 

njihov problem je taj da se osnivač Vrtića nije odazivao na nekoliko poziva na sastanak na 

kojem su između ostaloga raspravljali o potrebi usklađivanja postojećih plaća u Vrtiću sa 

temeljnim ugovorom koji je Vlada RH donijela 1.3.2024. godine. Tada je utvrđeno da je 

osnovica za obračun plaće u iznosu od  947,18 eura i ono što je njima interesantno da su 

koeficijenti poistovjećeni za visoku i višu stručnu spremu i da su odgajatelji na jako fini način 

došli do istih plaća kakve imaju i učitelji u školama i to je koeficijent 2,01. U ovom momentu 

plaće u globalu u našem Vrtiću zaostaju za oko 30% od tog iznosa i mislim da će to biti dosta 

veliki udarac i mislim da će samim time rezultati poslovanja Vrtića biti puno gori iduće godine. 

No išli smo nekako dobrom vjerom, nismo u startu odbijali bilo kakve razgovore da se ne 

prouzroči priprema unutar samog vrtića za štrajk. Pokazali smo dobru namjeru, a sam proces 

mirenja može trajati i do šest mjeseci. Oni su ponudili kolektivni ugovor na kojega nije načelnik 

reagirao i ja ga sada ne bi prepričavala, ali na temelju tog teksta zamoljeni su da naprave realnu 

sliku što bi bilo realno i moguće za ostvariti. Također je dogovoreno da sljedećih deset dana 

Sindikat bude analizirao Pravilnik o radu koji je u ovom momentu važeći u našem Vrtiću, da 

će predložiti neku sigurnost našim radnicima u vrtiću, a mi smo se obvezali da to preuzmemo i 

da nam daju nekakvi rok da to pročitamo i mi bi onda njima dali termin u roku 15 dana kada bi 

imali daljnje pregovore. S obzirom da je načelnik rekao da on ne bi u tome sudjelovao da se 

opet ne desi da ga opet ne bude bilo na sastancima,  predložio je na tom sastanku da bi se danas 

na ovom našem Vijeću osnovao Odbor od tri člana te da uz mene bude Melita Vrkić Hajsok s 

obzirom da je ona odvjetnica i da bude neko iz Općine odnosno da bude Petra kao pročelnica 

JUO Općine Vidovec. Bilo kako bilo svaki puta dobit ćete informaciju što će se na pregovorima 

napraviti, ali mislim da je dosta veliki uteg na leđima Općine i morat ćemo biti oprezni između 

ostalog i kod donošenja proračuna i svih ostalih troškova koji nam slijede iduće godine“. 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća: 

„Hvala lijepa Ljubici. Znamo i sami koliko izdvajamo za taj vrtić, koliko sufinanciramo za 

djecu koja su u tom vrtiću i djecu koja su u vanjskim vrtićima, osim radnih bilježnica za 

osnovnoškolce jako puno izdvajamo i za učenike srednjih škola za studente tako da moramo 

biti oprezni kod sljedećeg proračuna. Svi ste dobili e-mail da pošaljete svoje prijedloge za 

izradu proračuna pa Vas molim da to pošaljete da imamo nekakvu sliku i viziju problema koji 

su u svakom naselju ili ulici. 
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Idemo na prijedlog o imenovanju Odbora za pregovore o kolektivnom ugovoru, znači prijedlog 

je za predsjednicu Ljubica Hosni pošto je upućena u sindikat pa ima tu dosta znanja, zatim član 

Melita Vrkić Hajsok koja je odvjetnica i treći član Petra Rogina iz Općine. 

Tko je za takav prijedlog? 

 

Tko je za :  11 članova Vijeća 

Tko je protiv : 0 

Ima li suzdržanih : 0  

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća konstatirao je da je prijedlog o 

imenovanju Odbora usvojeni jednoglasno.  

 

Točka 5. 

Razno 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća: 

„Već sam se dotaknuo izrade proračuna za iduću godinu, pa bi Vas još jednom zamolio da 

dostavite svoje prijedloge da imamo širu sliku problema koje treba riješiti u sljedećoj godini“.   

 

Melita Vrkić Hajsok članica Općinskog vijeća : 

„Na zadnjoj sjednici školskog odbora pokrenulo se pitanje škole plivanja za djecu. Rekli su da 

je to trošak oko 2.000,00 eura i da je to Općina financirala. Ja mislim da to nije neki veliki 

trošak za Općinu pa bi predložila da Općina financira školu plivanja za djecu“.  

 

Informacije o iskustvu provedbe škole plivanja prethodnih godina podnio je predsjednik 

Općinskog vijeća Krunoslav Bistrović te zamolio Melitu da iskomunicira sa ravnateljem koji 

mora to pokrenuti i voditi, da se točno dogovori koliko bi to financijski bilo i koliko bi to djece 

bilo da mi to možemo razmotriti i ako prihvatimo da se sredstva mogu planirati u proračunu.  

 

U raspravu uključio se i Općinski načelnik Bruno Hranić (putem telefonske veze).  

 

Andreja Peharda, administrativna tajnica: 

„Samo da se i ja tu nadovežem, danas je na temelju poziva za dostavu plana i programa za 

izradu proračuna za iduću godinu, ravnatelj OŠ Vidovec e-mailom dostavio plan za iduću 

godinu i unutra su uvršteni troškovi škole plivanja oko tisuću i nešto eura“.  

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća: 

„Ako je dostavio plan onda ćemo uvrstiti u proračun.“ 

 

Bruno Hranić općinski načelnik: 

„Samo nekoliko informacija. Što se tiče vrtića, završena je dogradnja, u tijeku je ishođenje 

potrebne dokumentacije i podnošenje zahtjeva za uporabnu dozvolu i u planu je da se 

06.12.2024. u povodu sv. Nikole i  njihove godišnjice postojanja vrtića puste u rad te dvije 

prostorije. 
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Nadalje, vezano uz vodovodnu mrežu u ulici Kratkoj u Tužnom gdje je stalno dolazilo do 

pucanja cijevi, uputili smo zahtjev Varkom-u za hitnom rekonstukcijom. Izlaskom na teren 

otkrili su da do pucanja cijeni dolazi jer su priključci na staroj mreži, a da je još prije deset 

godina povučena nova cijev, nova vodovodna mreža ali nisu ljude priključili na tu novu cijev. 

Tako da će ovih dana svi ti ljudi biti priključeni na novu vodovodnu mrežu.  

 

Što se tiče sigurnosti prometna na cestama, kod Crkve u Tužnom, mislim da je to i Matija 

postavio pitanje i u suradnji sa Vijećem za prevenciju, ovih dana će biti i to riješeno, postaviti 

će se kamere i napravljen je projekt za pješački prijelaz kod nogometnog kluba Tužno. Također, 

dobili smo sredstva i za Crkvu u Vidovcu, u Tužnom radovi traju i čekamo još dodatna sredstva 

za sanaciju“. 

 

 Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća: 

„Kad smo već kod takvih izvješća, ja bi se nadovezao na ŠDC za koji bi trebalo uskoro napraviti 

tehnički pregled, međutim od strane izvođača je to prevršilo sve mjere i ne znamo kada će to 

biti jer ima dosta nedostataka koje moraju otkloniti. Oni se ne javljaju, ne dolaze na 

koordinacije, nadzorni isto ne može stupiti u kontakt sa njima, tako da je tehnički upitan jer ima 

dosta popravaka. Isto tako tehnički nam slijedi i na Vinogradarskoj kuću. 

Nadalje, ovo što se kopa po cesti, nitko nas nije obavijestio da će vršiti radovi da će se ometati 

promet, znači nikakve službene informacije nije bilo da će se izvoditi radovi. Mislim da to nije 

uredu i mislim da bi trebalo napraviti jedan dopis prema njima da ih se upozori da to treba 

drugačije napraviti, odnosno da prilikom svakog popravka ili zatvaranja ceste obavijeste 

Općinu da se mogu obavijestiti ljudi i da znamo o čemu se radi.“  

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća: 

„Da li ima još netko pod točkom razno. Nema. Zatvaram 31. sjednicu Općinskog vijeća Općine 

Vidovec u 17 sati i 30  min“.  

 

 

Općinsko vijeće Općine Vidovec 

PREDSJEDNIK 

Krunoslav Bistrović 

Zapisničarka 

Andreja Peharda  

 

 

 

 

 

 

 


